
Referat af FrivilligThys bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 1. november 2022 kl. 10.00 
 
 
1: Godkendelse af referat og dagsorden. 
Begge dele godkendt. 
 
2: Goddag til Lotte og Helle 
Henrik (formand) bød de to nye medarbejdere velkommen, og det blev vedtaget at tilføje et punkt 2A til 
dagsordenen som tidligere foreslået, ligesom et punkt 2B om budgettet blev føjet til: 
 
2A: "Siden sidst":  
Lotte orienterede om, at der tidligere har været henvendelser om at starte eller komme med i 
selvhjælpegrupper, uden at der var blevet handlet. Det bliver gjort nu. 
Lotte indkalder snarest til husmødre, bl.a. fordi flere frivillige havde været bekymret for at blive fyret forud 
for lederskiftet. Erik: "Information er vigtig, når der sker noget nyt". 
Frivillig Fredags-udvalget skal have afklaret til næste gang, hvordan skraldet håndteres i overensstemmelse 
med den nye affaldssorterings-ordning. 
Taget er fortsat utæt. Lotte har skrevet til udlejer om det. 
Lotte ønsker at få ryddet op i depotet, hvor mange foreninger har ting til at stå. 
Julefrokosten bliver den 15.2. kl. 18 som tidligere besluttet. 
Hans Jørgen spurgte, hvornår Thisted Kommunes repræsentant i bestyrelsen kommer på plads, og han 
rejste også spørgsmålet, om FT skal tage kontakt til kommunen om andre lokaler, hvis FT ikke kan komme 
igennem til udlejer om bedre tag osv. Lejekontrakten udløber i 2024, samme år, som det nye 
sundhedscenter skal starte. 
 
2B: Budget 2023 ved Hans Jørgen. 
Der budgetteres med et underskud på 56.000 kr. (Indtægter: 1.137.000 kr.. Udgifter: 1.193.00 kr. Thisted 
Kommune er søgt om 692.000 kr.) 
HJ opfordrede til, at det indstilles til næste generalforsamling, at bestyrelsen orienterer om budgetterne, 
der dermed ikke skal godkendes af generalforsamlingen). 
 
3: Udviklingsplan for 2023-24, som skal afleveres i socialministeriet i forbindelse med ansøgning senest. 
Henrik orienterede kort om planen, der sendt til bestyrelsen. Godkendt. 
 
4: Godkendelse af budget. 
Godkendt 
 
5: I sammenhæng med pkt. 4. Kontingent for 2023. Varme og eller er streget. Skal kontingentet også stige? 
Evt. mod gratis kaffe?Å 
Uændret kontingent og kaffepris vedtaget. 
 
6: Evaluering Frivillig Fredag. 
Kort drøftelse, bl.a. af, at der er for megen snak bagest i teltet. Det skal præciseres over for foreningerne. 
 
7: Vedtægtsændringer. Udformning af tekst m.v. 



Diverse formuleringer blev drøftet. Forslaget lægger bl.a. op til, at generalforsamlingen ikke længere skal 
godkende, men alene orienteres om budgettet. 
 
8: Næste møde: 
Torsdag 15. december forud for julefrokosten. 
 
9: Eventuelt. 
Ingen bemærkninger. 
 
 
Referent: HPK 
 


